
 

 

Foreldrerådets arbeidsutval 
REFERAT FRA ORDINÆRT MØTE 10.01.2024 

 

Deltakarar på møte 
Oddvard Jokobsen (7A), Georgiana Andreea Senneseth (SFO), Stine Marie K. Østrem (5B), Kjell-Are 

Torkildsen (6B), Ken Anton Kartfjord (7B), Bjørn Tore Wilhelmsen (3B), Kastidi Gaustad (2B), Pavlina 

Kvamme, Kjersti Dagestad (5A), Hilde Kristin Egeland (4B) 

 

Aktuelle saker 
 

1. Informasjon om leirskule 
Informasjon: Det er omlag 30 elever som må låne langrenn- og alpinski. Pris er 360kr for langrenn 

330kr for alpin. Pris for å leie langrennsski vil koste omlag 17 000kr. Det ønskes at FAU støtter leie 

av langrennsski. 

Drøfting: Ingen motargument mot dette. Ønsker at skulen ser på mulighet om å få leie av utstyr 

med i pris neste år. 

Tiltak: FAU betaler for leie av langrennski på leiskule. 

 

 

2. Skidag 
Informasjon: FAU betaler buss til skidag for 5.klasse. Pris 27 000kr 

Drøfting: Ingen motargumenter mot at FAU dekker utgifter til buss.  

Det ønskes tydligere informasjon til foreldre om muligheten for foreldre til å delta på skidagen. 

Det bør då presiserast at dei må ordne transport på eiga hand.  

Mulighet for noe opplæring via instruktør. Utfordring for instruktørene når det er mange barn per 

instruktør. 

 

 

3. Status innkjøp av stoler 
Informasjon:  Ingen oppdatering. Behov for ein gruppe til å se på innkjøp av stoler.  

Tiltak: Setter opp en gruppe med Bjørn Tore, Georgiana og Ane. 

 

 

 



 

4. Byttedag 
Informasjon: Ane har lagt ut informasjon om ny byttedag. Ber alle i FAU om å dele innlegg på 

klassesidene sine. 

Drøfting: Godt tiltak. Vurdere om det være fordelaktig å ha å komme med informasjon om 

byttedag enda tidligare. 

 

5. Disco 
Informasjon: Merkbar mindre inntekt frå disco er redusert etter man satt ned inngangspengar frå 

50kr til 20kr. Kan man vurdere å justere inngangspengar til 30kr. Ønsker tilgang til 

førstehjelpsskrin og bind til evt. uhell. 

Drøfting: Deltakar frå sosialkomiteen presiserte at det er FAU som har presset på å få satt ned pris 

til kr 20. Man bør ikkje rekne disco som en fast biinntekt til FAU da sosialkomiteen er en 

uavhengig komité. FAU kan ikkje bli avhengig av desse inntektene til bla. Leirskule ol. 

Tiltak: Tas opp i sosialkomitemøte om vi setter opp inngangspengar til kr 30 og justere litt på pris 

godteri. FAU leder tar kontakt med skulen om moglegheit for å få tilgang på førstehjelpsskrin og 

bind  

 

6. Eventuelt 
MOT-Foredrag: Foredrag i februar for MOT. Ber FAU kontakter oppfordre foreldre til å 

delta på klassesidene.  

Utandørs belysning: Tilbakemelding på dårleg belysning utandørs. Rektor har meldt 

behov til kommune utan resultat. FAU leder sender epost til kommunen med visuelle 

bilete av utfordringane. 

Sandhaug utanfor bassengområde: Kommunen har lagra dette midlertidig for bruk  oppe 

på treningsområde. 

Uteområdet: Ingen oppdatering sidan i høst. Kva skjer? Be rektor purre kommunen. FAU 

leder sender mail til kommunen og etterspør framgang. 

Anna:  

• Pavlina legg organisasjonsnummer inn i FAU gruppa. Slik at den kan nyttast til å 

søke midlar og liknande 

• Georgiana opprettar bruke i tilskuddsportalen 

• Hilde Kristin sjekkar ut kurs i tilskuddsportalen  

• Ane stepper inn som leder for ein periode. 

• FAU leder sjekkar ut om lydutstyr til skulearrangement. Er det skulen sin eller 

kulturskulen sitt utstyr?? 

 

Referent Kjersti Dagestad 


